



Schweizerische Eidgenossenschaft  
Confédération suisse  
Confederazione Svizzera  
Confederaziun svizra

Eidgenössisches Departement für  
Wirtschaft, Bildung und Forschung WBF  
**Staatssekretariat für Wirtschaft SECO**  
Schweizerische Akkreditierungsstelle SAS

Gestützt auf die Akkreditierungs- und Bezeichnungsverordnung vom 17. Juni 1996 und die  
Stellungnahme der Eidgenössischen Akkreditierungskommission erteilt die Schweizerische  
Akkreditierungsstelle (SAS) der

**Leumann & Uhlmann AG**  
**Prüflabor Explosionsschutz**  
**Hofackerstrasse 10**  
**4132 Muttenz**



**Dauer der Akkreditierung:**  
**26.11.2014 bis 25.11.2019**

die Akkreditierung als

**Prüflabor für sicherheitstechnische Prüfungen nach NEV, VGSEB und 94/9/EG auf  
der Basis u.g. Normen**

Internationale Norm: ISO/IEC 17025:2005  
Schweizer Norm: SN EN ISO/IEC 17025:2005

3003 Bern, 13.11.2014  
Schweizerische Akkreditierungsstelle SAS

Leiter der SAS  
Konrad Flück

Die SAS ist Mitglied der multilateralen Abkommen der European co-operation for Accreditation (EA) für  
die Bereiche Prüfen, Kalibrieren, Inspizieren und Zertifizieren von Managementsystemen, Zertifizieren von  
Personen und Zertifizieren von Produkten, Prozessen und Dienstleistungen, des International Accreditation  
Forum (IAF) für die Bereiche Zertifizieren von Managementsystemen und Zertifizieren von Produkten,  
Prozessen und Dienstleistungen und der International Laboratory Accreditation Cooperation (ILAC) für  
die Bereiche Prüfen und Kalibrieren.

akkreditierung



Schweizerische Eidgenossenschaft  
Confédération suisse  
Confederazione Svizzera  
Confederaziun svizra

Federal Department of Economic Affairs,  
Education and Research EAER  
**State Secretariat for Economic Affairs SECO**  
Swiss Accreditation Service SAS

Swiss Confederation

Based on the Accreditation and Designation Ordinance dated 17 June 1996 and on the advice of the Federal Accreditation Commission, the Swiss Accreditation Service (SAS) grants to

**Leumann & Uhlmann AG**  
**Explosionsschutz**  
**Hofackerstrasse 10**  
**4132 Muttenz**



**Period of accreditation:**  
**26.11.2014 until 25.11.2019**

the accreditation as

**Testing laboratory for technical safety testing according NEV, VGSEB and 94/9/EC on the basis d.m. Standards**

International standard: ISO/IEC 17025:2005

Swiss standard: SN EN ISO/IEC 17025:2005

3003 Berne, 13.11.2014

Swiss Accreditation Service SAS

Head of SAS  
Konrad Flück

SAS is a signatory of the multilateral agreements of the European co-operation for Accreditation (EA) for the fields of testing, calibration, inspection and certification of management systems, certification of personnel and certification of products, processes and services, of the International Accreditation Forum (IAF) for the fields of certification of management systems and certification of products, processes and services and of the International Laboratory Accreditation Cooperation (ILAC) for the fields of testing and calibration.